
ПРОТОКОЛ 

№ 4 

 

Днес 07.02.2024 г. от 15.00 ч. се проведе заседание на ПК „Младежки 

дейности и спорт“ в Пленарна зала.  

 

На заседанието присъстваха: 

Георги Иванов Георгиев – председател на комисията  

1. Алекс Женев Илиев 

2. Владислав Златков Бакалов  

3. Димо Иванов Димов 

4. Евгений Станимиров Йосифов 

5. Станислав Юлиев Георгиев 

          6. Симеон Юлиянов Тодоров   

7. Юлиян Белчев Станев 

8. Юлиян Каменов Губатов 

  

От заседанието отсъстваха: Генадий Христов Атанасов 

 

Присъстваха още: Кристиан Димитров - директор на дирекция „Спорт", 

Надежда Парушева – организатор на плувния маратон „Галата – Варна“, Павел 

Попов – заместник-кмет на Община Варна, Лилия Христова – директор на 

дирекция „Образование и младежки дейности“, Елвира Караснобаева – 

състезател със световна и европейска титла по художествена гимнастика, 

Кристияна Генчева -  президент на КХГ ”Грация”, Галин Димов – председател 

на СК „Вокил“, Владимир Върбанов – президент на ПСК „Черно море“, Георги 

Русев – организатор на автомобилно състезание „Гимкхана“, Росен Добрев – 

президент на Българска федерация по хандбал, Тодор Тодоров – председател на 

СК „Интерком груп Черноморски юнак“, Павел Раличков – общински съветник, 

Христо Рафайлов – зам.-кмет към Община Варна, Людмил Бучев – зам. кмет на 

район „Младост“, Светослав Йорданов - общински съветник, Миролюб Адамов 

- зам.-председателя на ПСК „Черно море”, Радка Тодорова – началник отдел 

„Младежки дейности“, д-р Борислав Станчев -  гл. експерт "Превенции". 

Председателят на Комисията даде думата на представители на спортните 

клубовете за представяне на своите постижения и за предизвикателствата пред 

тях през настоящата година.  

 

 Председателят на ПК „Младежки дейности и спорт“ подложи на 

гласуване следния 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Разглеждане на предложение от Кмета на Община Варна с рег. № 

РД24002711ВН/29.01.2024 г., относно обсъждане и приемане на 

проектобюджета на Община Варна за 2024 г., в частта касаеща Програма 

„Спорт“ 2024 г., Програма „Младежки дейности“ 2024 г., Програма за 

https://varnacouncil.bg/statut-i-pravomoshtiya/struktura/obshtinski-savetnici-mandat-2019-2023/genadij-hristov-atanasov/


превенция на рисковото поведение сред деца и млади хора и дейности по 

психо-социална рехабилитация 2024 г. и Програма „Спортно-туристическа 

дейност“ 2024 г. /Приложение № 8/.  

2. Разни. 
 

Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 

ПЪРВА ТОЧКА 
 

Разглеждане на предложение от Кмета на Община Варна с рег. № 

РД24002711ВН/29.01.2024 г., относно обсъждане и приемане на 

проектобюджета на Община Варна за 2024 г., в частта касаеща Програма 

„Спорт“ 2024 г., Програма „Младежки дейности“ 2024 г., Програма за 

превенция на рисковото поведение сред деца и млади хора и дейности по 

психо-социална рехабилитация 2024 г. и Програма „Спортно-туристическа 

дейност“ 2024 г. /Приложение № 8/. 

 

Кристиан Димитров представи Програма „Спорт“. 

 

Георги Георгиев:  „Правя предложение в т.10 „Материално стимулиране на 

клубовете“ да бъдат добавени 1 050 000 лв. От 450 000 лв. заложени бюджета за 

стимулиране на клубовете по Наредбата да стане 1 500 000 лв.  

 

След проведени дебати, председателят на Комисията подложи на 

гласуване горепосоченото предложение с източник на финансиране 

„постъпления от продажба на нефинансови активи /Приложение 10/, дейност 

606 – рехабилитация“. 
 

Резултати от гласуването: за - 6; против - 0; въздържали се - 3, 

предложението се приема. 

Председателят уточни, че средства трябва да бъдат заложени и 

изплатени до 31 март на клубовете. 

Георги Георгиев: „т.7.4 „Парични награди, съгласно Инструкция за 

материално стимулиране на варненски спортисти“ да бъдат увеличени, защото 

в момента са заложени 65 000 лв. за спорта на Варна. Ние искаме те да бъдат 

увеличени до 100 000 лв.“  

След проведени дебати, председателят на Комисията подложи на 

гласуване горепосоченото предложение с източник на финансиране 

„Инвестиционната програма на общински проекти“ / Приложение 4в/. 
 

Резултати от гласуването: за - 6; против - 0; въздържали се - 3, 

предложението се приема. 



Георги Георгиев: „т.5.2 има „100 години Шахмат Варна“. Изключително 

важно събитие, което във всеки един град би било гордост за градът. За него са 

отделени само 1 000 лв. При комбинация, при работа с бизнеса и работа със 

спонсори, това може да едно изключително ценно, изключително интересно, 

събитие за Община Варна. В тази връзка бих предложил средствата да се 

увеличат с 10 000 лв. и да ги качим на 11 000 лв., като бъдат поканени важни 

звезди на Шахмата.“ 

След проведени дебати, председателят на Комисията подложи на 

гласуване горепосоченото предложение с източник на финансиране от т.15 

„Средства за финансово подпомагане на отбори и школи, представляващи 

Община Варна, които се разпределят с решение на Общински съвет – Варна“, 

Програма „Спорт“. 

Резултати от гласуването: за - 6; против - 0; въздържали се - 3, 

предложението се приема. 

Георги Георгиев: „Получихме молба от Математическа гимназия във 

връзка с участие на учениците на състезание в Бахрейн. Миналата година са 

взели пет от седем медала. Не им достигат средствата, затова предлагам, 

колеги, комисията да увеличи средствата в т.6 с 10 000 лв.  

Конкретно т.6.2 и т.6.3 да бъдат увеличени с по 5 000 лв.“ 

 

След проведени дебати, председателят на Комисията подложи на 

гласуване горепосоченото предложение с източник на финансиране от т.15 

„Средства за финансово подпомагане на отбори и школи, представляващи 

Община Варна, които се разпределят с решение на Общински съвет – Варна“, 

Програма „Спорт“. 

Резултати от гласуването: за - 5; против - 0; въздържали се - 4, 

предложението се приема. 

Галин Димов: „ В т.11.34 има турнир по кикбокс „Купа Варна“. Това е 

турнира, който организирам аз няколко години. За първи път миналата година 

получих финансиране от Общината в размер на 17 000 лв. Досега получавах по 

3 000 лв. Това е един огромен и престижен турнир, който е свързан, освен с 

медали и купи, е предвиден и награден фонд. Наградният фонд е винаги 

раздаваме чисто нови ръкавици на децата, тоест на клубовете, които са 

участници. За миналата година разхода за този турнир надхвърли 26 000 лв. 

Общината ни даде 17 000 лв.  

Има ли възможност тази година предвидените средства в размер на 15 000 

лв. да бъдат увеличени с поне още 5 000 лв., за да мога да обезпеча по-голямата 

част от турнира и тежестта върху клуба ни да е малко по-малка. Като, разбира 

се, имам предложени от т. 15 да бъдат взети.“    

 

След проведени дебати, председателят на Комисията подложи на 

гласуване средствата в т.11.34 от 15 000 лв. да станат 20 000 лв.  с източник 



на финансиране от т.15 „Средства за финансово подпомагане на отбори и 

школи, представляващи Община Варна, които се разпределят с решение на 

Общински съвет – Варна“, Програма „Спорт“. 

 

Резултати от гласуването: за - 5; против - 0; въздържали се - 4, 

предложението се приема. 

Георги Русев: „Моето предложение е за увеличаване на т.4.6 от 2 500 лв. 

на 15 000 лв., за които и бяхме кандидатствали първоначално, защото 

откриване е планирано да бъде направено в 2 дни, а не в 1 ден. В два дни, в 

които да бъде един автомобилен празник, на който ще има включително и 

програма за обучение, както на маршали и съдии, така и на децата, които имат 

интерес в автомобилните спортове: да видят както е и да се научат какво 

означава това истински състезателен автомобил, какво означава това пътна 

безопасност. Предложението ми за  средствата за това увеличение е те да 

дойдат от т.15. Съответно за закриването на Гимкхана в есента, т. 4.29, където 

също са предвидени 2 500 лв. Предложението ми тези средства на бъдат 

увеличени на толкова, на колкото бяхме поискали и колкото трябват реално за 

да се направи, а именно 8 000 лв. Това увеличение предлагам да дойде от 

т.11.36 бъдейки национално първенство, което ще завърши кръгът на това 

първенство за тази година 2024 г.“     

   След проведени дебати, председателят на Комисията подложи на 

гласуване горепосоченото предложение, като средствата в т.4.6 и т.4.29 да 

бъдат увеличени до 15 000 лв. за т. 4.6 и т 4.29 - 8 000 лв. Същите да бъдат 

взети от т.15 „Средства за финансово подпомагане на отбори и школи, 

представляващи Община Варна, които се разпределят с решение на Общински 

съвет – Варна“, Програма „Спорт“ и т. 11.36 „Други национални и 

международни спортни прояви“. 

 

Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 2, 

предложението се приема. 

Миролюб Адамов: „Парите за плувния маратон Галата – Варна в момента 

са 15 000 лв., определени от дирекцията. Искаме да бъдат 20 000 лв., като 

сумата бъде взета от „Черноморските игри“. Сумата от 5 000 лв. 

След проведени дебати, председателят на Комисията подложи на 

гласуване горепосоченото предложение, като средствата в размер на 5 000 лв.  

да бъдат взети от т.11.36 „Други национални и международни спортни 

прояви“  и прехвърлени в т.11.19 „84-ти Плувен маратон Галата- Варна“. 

 

Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 2, 

предложението се приема. 

     



 

Владислав Бакалов „Аз имам много против за противопоставяне на 

спортовете. Ще помоля за гласуваме за т.6.2. и т.6.3, които са участие на 

учениците от I Езикова гимназия и учениците от Математическа гимназия, с 

източник на средства предпроектните проучвания за 2024 – 2026, което е 

Приложение 23 от подт. „Обследване на свлачищните територии на районите 

на Община Варна“. Това е същата точка. Същото решение с друг източник на 

средства вместо колективните спортове.“  

Юлиян Губатов: „Аз предлагам тези средства да бъдат извадени от 

дейност 622 „Озеленяване“. 

След проведени дебати, председателят на Комисията подложи на 

гласуване предложението на Владислав Бакалов, а именно: Средствата  за 

т.6.2. и т. 6.3. на Програма „Спорт“ да бъдат взети от Приложение 23, 

„Обследване на свлачищни райони“. 

Резултати от гласуването: за - 4; против - 1; въздържали се - 4, 

предложението не се приема. 

Председателят на Комисията подложи на гласуване предложението на 

Юлиян Губатов, а именно: Средствата за т.6.2. и т. 6.3. на  Програма 

„Спорт“ да бъдат  взети от дейност 622. 

Резултати от гласуването: за - 6; против - 1; въздържали се - 2, 

предложението се приема. 

Председателят на Комисията подложи на гласуване Програма „Спорт“ 

2024 г. в цялост. 

Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 2, 

предложението се приема. 

 Радка Тодорова представи Програма „Младежки дейности“ 2024 г. 

Георги Георгиев предложи да се добави като подцел “Насърчаване на 

контактите между младежки организации във Варна и младежки организации 

на българските културни общности зад граница” след подцел “Осмисляне на 

свободното време”.  

Също в т. 18 “Осми национален студентски фолклорен фестивал - Срещи на 

приятелството /НСФФ/” от Програмата да бъдат поканени за участие и 

състави на българските общности зад граница в Тараклия, Охрид, Лозенград, 

Ковънтри и др. 

 

Председателят на Комисията подложи на гласуване Програма 

„Младежки дейности“ 2024 г. в цялост. 

Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 2, 

предложението се приема. 



Кристиан Димитров представи Програма „Спортно-туристическа 

дейност“ 2024 г. 

 

Председателят на Комисията подложи на гласуване Програма 

„Спортно-туристическа дейност“ 2024 г. в цялост. 

Резултати от гласуването: за - 8; против - 0; въздържали се - 1, 

предложението се приема. 

Д-р Борислав Станчев представи Програма за превенция на рисковото 

поведение сред деца и млади хора и дейности по психо-социална 

рехабилитация 2024 г. 

 

Председателят на Комисията подложи на гласуване Програма за 

превенция на рисковото поведение сред деца и млади хора и дейности по психо-

социална рехабилитация 2024 г. 

Резултати от гласуването: за - 9; против - 0; въздържали се - 0, 

предложението се приема. 

 

Председателят на Комисията подложи на гласуване даване на 

положително становище на проектобюджета на Община Варна за 2024 г., в 

частта касаеща Програма „Спорт“ 2024 г., Програма „Младежки дейности“ 

2024 г., Програма за превенция на рисковото поведение сред деца и млади хора 

и дейности по психо-социална рехабилитация 2024 г. и Програма „Спортно-

туристическа дейност“ 2024 г. /Приложение № 8/, ведно с направените 

предложения за промяна, и препраща към ПК „Финанси и бюджет“ за вземане 

на окончателно решение. 

Резултати от гласуването: за - 7; против - 0; въздържали се - 2, 

предложението се приема. 

 

ВТОРА ТОЧКА 

Разни. 

 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието беше закрито от 

председателят на комисията. 

 

Край на заседанието: 17:20 ч. 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА                                                 ПРОТОКОЛИРАЛ: 

ПК „МДС“:      

                          

                          

______П____________                                              __________П_____________ 

/Георги ГЕОРГИЕВ/                                                 /Диана АТАНАСОВА/ 


